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A Information and/or discussion 
 

A.01  Exchange of views on the establishment of uniform practical 
arrangements for the multi annual national control plans on 
contaminants in food by implementing act. 

De CIE presenteert het huidige concept en laat weten dat de opmerkingen van de 
juridische afdeling uit de interne consultatie hierin zijn meegenomen. De 
belangrijkste wijziging is het verwijderen van het vorige artikel 6, deze gaat over 
in artikel 112 van de OCR. De artikelen 17 en 18 zijn ook verwijderd. Artikel 17 
gaat in op de regelgeving v.w.b. analyse en bemonstering en dit is opgenomen in 
de OCR. Artikel 18 gaat in op de verplichting van LS om een jaarlijks rapport in te 
dienen en ook dit artikel is opgenomen in de OCR. In het nieuwe artikel 18 is een 
zin toegevoegd over de datum van indienen bij EFSA. Daarnaast zijn wijzigingen 
gemaakt gerelateerd aan de 10% bemonstering van voedsel van dierlijke afkomst. 
Dit is geïmplementeerd voor alle dioxines en PCBs. De concept verordening en 
bijlage zullen in de volgende werkgroep verder worden besproken en daarna pas 
worden daarna gepresenteerd in de ScoPAFF. Dat zal waarschijnlijk niet de 
volgende ScoPAFF, maar die daarna zijn. 

Een lidstaat bedankt de CIE voor de aanpassingen. Een andere lidstaat vraagt om 
een datum op te nemen v.w.b. het openen van het data systeem. De CIE laat 
weten dat dat niet mogelijk is vanwege andere Verordeningen. De lidstaat stelt 
voor om het in dat geval op te nemen in het amendement. Verder zou er meer 
aandacht besteed moeten worden aan de veranderingen voor de regels voor de 
industrie. Tot slot laat een derde LS weten nog geen definitief standpunt in te 
hebben genomen, omdat er nog vragen zijn over de nationale levels. Hiervoor is 
een verdere discussie nodig in de werkgroep. Vooral over (de verandering en 
bewoording van) artikel 8 zijn vragen. 

 

 
A.02  EFSA Report for 2019 on the results from the monitoring of 

veterinary medicinal product residues and other substances in live 
animals and animal products. 

 
EFSA geeft een presentatie over de resultaten van de vragenlijst. De CIE vermeldt 
daarbij dat de presentatie binnenkort wordt gepubliceerd op de website van DG 
Santé. Er zijn veel resultaten binnen gekomen op verschillende onderwerpen, 
waaronder hormonen bij vee, bèta-agonists, verboden stoffen, antibacteriële 
middelen, diergeneesmiddelen en contaminanten. Uit de meerjaren vergelijking 
blijkt dat het percentage non-conformiteit (0.32%) gelijk is aan de afgelopen 11 
jaar met een range tussen de 0.25% - 0.37%. 
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A.03  Feedback on the recent work of the PAFF Working Group on Food 

Contact Materials (FCM) 
 
De CIE informeert op aanvraag van een LS over de stand van zaken van recycling. 
De laatste conceptversie van het amendement over plastic recycling is inmiddels 
besproken. Eerst moet de Verordening worden aangepast, voordat alle individuele 
recyclingprocessen kunnen worden goedgekeurd. Momenteel wordt er gewerkt 
aan een meer uitgewerkt conceptversie en die wordt hierna besproken. Vervolgens 
zal deze op 22 april ter stemming worden voorgelegd in de ScoPAFF. Na de 
stemming worden de individuele procesgoedkeuringen voorbereid, die in Q4 van 
dit jaar zullen worden besproken. 
 
De CIE vervolgt dit agendapunt met de besproken punten tijdens de werkgroepen. 
Eén van de discussies hierbij ging over het 15e en 16e amendement, die 
momenteel onduidelijkheid opleveren voor de bedrijven en LS. Het grootste 
probleem is de eerste keer dat een product op de markt wordt geplaatst. Hiervoor 
is in het 16e amendement een oplossing bedacht. Er kwamen ook andere 
onderwerpen naar voren, waaronder het gebruik van biociden in plastic 
voedselcontactmaterialen in amendement 16. Op dit moment geldt er een 
voorlopige lijst van toegelaten biociden, die los staat van de biociden verordening. 
Dit zal worden aangepast: de bepalingen over biociden zullen uit de 
plasticsverordening worden geschrapt. Toegelaten biociden en hun SML zullen 
vervolgens alleen op basis van de biociden verordening worden geregeld. Op het 
gebied van styreen is een voorlopige limiet nodig waarbij de EFSA-opinie mee 
moet worden genomen. De consultatie voor de industrie hierop wordt voorbereid, 
maar is iets vertraagd. 
De impact assessment van de wijziging van de richtlijn voor keramische materialen 
wordt eind 2021 afgerond. Begin 2022 zal besluitvorming kunnen plaatsvinden. 
Dan zal ook worden vastgesteld voor welke andere metalen dan lood en cadmium 
een SML zal worden vastgesteld. De vast te stellen SML’s zullen naar verwachting 
ook gaan gelden voor emaille en kristal. 
 
De CIE geeft vervolgens een update over de refit van de algemene FCM-
verordening. Dit is een groot project en heeft veel impact. Er is eind vorig jaar 
veel feedback gekomen tijdens een webinar met 700 participanten. De revisie van 
de Verordening moet compatibel zijn met andere EU-wetgeving, dus hier wordt 
zorgvuldig naar gekeken. 
Bamboe gebruikt als additief (vulstof) in plastic voedselcontactmateriaal is ook 
besproken in de werkgroep. Tot nu toe is bamboe nooit geautoriseerd geweest als 
additief in plastic. De Commissie heeft zich hard gemaakt voor actie van de 
lidstaten tegen dit type producten. In reactie hierop is de Benelux een grote actie 
genomen om deze producten van de markt te krijgen. De Commissie zal de aanpak 
blijven agenderen in de werkgroep. Een lidstaat heeft aandacht gevraagd voor de 
SML voor formaldehyde, die te hoog is en daardoor kleine kinderen niet voldoende 
beschermt. De CIE is hiervan op de hoogte. Formaldehyde staat dan ook op de 
nominatie om geherevalueerd te worden door EFSA, maar dit kan nog enige tijd 
op zich laten wachten omdat andere herevaluaties meer prioriteit hebben. 
 
Tot slot geeft een LS aan dat er veel verschillende manieren zijn waarop de CIE 
input vraagt. Ze laat weten dat een beter en makkelijker gereguleerd systeem 
gemaakt zou moeten worden voor het aanleveren van controlegegevens. De CIE 
heeft dit genoteerd en gaat er naar kijken. 
 
 
A.04  Exchange of views on the alignment to the Official Control 

Regulation (Regulation EU) 2017/625) of the control provisions 
provided in Implementing Regulation (EU) 2016/6 imposing 
special conditions governing the import of feed and food 
originating in or consigned from Japan following the accident at 
the Fukushima nuclear power station. 

 
De CIE deelt hetzelfde document als dat wat in november is gedeeld en laat weten 
dat de commentaren die daarop zijn gekomen zijn verwerkt. De belangrijkste 
wijziging is dat er nu in wordt verwezen naar Verordening 2020/2235. In artikel 4 
en 5 wordt hier nu ook naar verwezen, daar stond eerst een oude verwijzing. De 
Verordening zou in eerste instantie per 30 juni 2021 van kracht gaan, maar dit is 
verlaat naar 30 juni 2023 en heeft te maken met de OCR. Het doel is om dit in 
april op de ScoPAFF-agenda te zetten voor stemming. In principe zou het dan per 



 

 

 

juni kunnen worden aangenomen, maar i.v.m. de vertaling, waar tegenwoordig 
ook het Iers bij is gekomen, is dat niet realistisch. 
 
Een lidstaat zegt geen noodzaak te zien voor de restrictie op het gebied van 
volksgezondheid, aanegzien Japan momenteel al veel striktere MLs hanteert dan 
de EU. Een andere lidstaat laat juist weten wel graag limieten te zien. Verder 
worden zorgen geuit over gecontamineerd water met kwik en de eventuele 
gevolgen op vis hiervan. De CIE laat weten dat er geen impact is op het water. Tot 
slot laat een lidstaat weten blij te zijn met de referentie naar de OCR en graag een 
evaluatie ziet van de huidige limieten. 
 
 
A.05  Exchange of views on the maximum levels for opium alkaloids in 

certain foods. 

De CIE laat weten van plan te zijn dit onderwerp de volgende ScoPAFF naar voren 
te willen brengen voor stemming. In de werkgroep worden momenteel de laatste 
punten op de i gezet v.w.b. verwoording. Een lidstaat vraagt om de 3e voetnoot te 
verduidelijken, zodat het voor de industrie duidelijk is hoe hiermee om te gaan. 
De CIE is hier mee akkoord en het zal in de volgende werkgroep besproken 
worden. 
 
 
A.06  Feedback and exchange of views on topics discussed in recent 

meetings of the Working groups on contaminants. 

De CIE informeert dat de stemming over Verordening 401/2006 de volgende 
ScoPAFF of de ScoPAFF daarop op de agenda staat. 
 
 
A.07 Brexit - implementation of the withdrawal agreement – Q&A session. 
De CIE vraagt of LS vragen en/of opmerkingen hebben bij dit punt. De LS hebben 
deze echter niet. 
 

 
Section B Draft(s) presented for an opinion 

 
B.1 Exchange of views and possible opinion of the Committee on a draft 
Commission Regulation amending Regulation (EC) No 1881/2006 as 
regards maximum levels of cadmium in certain foods. 
 
Lidstaten hebben cadmium gemeten in een groot aantal verschillende producten, 
zoals graan, meel, aardappelen, groente, fruit, kruiden, paddenstoelen, vlees en vis. 
Op basis van deze monitoringsgegevens en de ingebrachte commentaren van de 
lidstaten heeft de Cie een discussiedocument opgesteld en een voorstel gedaan om 
MLs waar mogelijk te verlagen. De voorgestelde MLs worden besproken. 
Begin 2020 is de discussie over herziening van maximum levels inzake cadmium 
voortgezet, waarbij verschillende levensmiddelen worden besproken. Hieronder 
vallen onder andere fruitsoorten, noten, groente en granen. In de concept tekst 
wordt een overgangstermijn opgenomen voor producten die vóór ingang van de 
nieuwe Cd MLs (1 januari 2022) op de markt geplaatst zijn, deze mogen hierna nog 
6 maanden op de markt mogen blijven. 
 
Stemming: In de schriftelijke stemmingsprocedure is het voorstel aangenomen. 
 
 
B.2 Exchange of views and possible opinion of the Committee on a draft 
Commission Regulation amending Regulation (EC) No 1881/2006 as 
regards maximum levels of lead in certain foods. 
 
Net als voor cadmium willen de lidstaten dat de gewijzigde Verordening voor lood in 
zal gaan voordat de producten in 2022 geoogst worden. Voor dranken voor jonge 
kinderen en peuters die in vloeibare vorm worden verkocht, wordt een ML van 0,02 
mg/kg voorgesteld. Voor dranken voor kinderen en peuters die bereid worden door 



 

 

 

trekken of afkoken, zijn nog weinig data beschikbaar en wordt de ML vooralsnog op 
0,5 mg/kg vastgesteld. Voor zout wordt geconcludeerd om de Codex ML van 1,0 
mg/kg aan te houden. 
 
Stemming: In de schriftelijke stemmingsprocedure is het voorstel aangenomen. 
 
 
B.3 Exchange of views and possible opinion of the Committee on a draft 
Commission Implementing Regulation amending Regulation (EC) No 
333/2007 as regards the methods for sampling and analysis for the control 
of the levels of trace elements and processing contaminants in foodstuffs. 
 
Zowel in de Verordening als in het voorstel staat aangegeven dat van de 
voorgeschreven monstergroottes kan worden afgeweken, wanneer de 
bemonsteringswijze bijvoorbeeld onaanvaardbare economische schade aan de partij 
zou toebrengen. Dit moet dan worden onderbouwd en gedocumenteerd. De huidige 
LOQs voor cadmium, kwik en arseen worden gehandhaafd. 
 
Stemming: In de schriftelijke stemmingsprocedure is het voorstel aangenomen. 
 
 
B.4 Exchange of views and possible opinion of the Committee on a draft 
Commission Regulation (EU) amending Annex II to Regulation (EC) No 
1333/2008 of the European Parliament and of the Council as regards the 
use of polyols in certain energy-reduced confectionery products. 
 
Stemming: In de schriftelijke stemmingsprocedure is het voorstel aangenomen. 
 
 
B.5 Exchange of views and possible opinion of the Committee on a draft 
Commission Regulation (EU) amending Annex II to Regulation (EC) No 
1333/2008 of the European Parliament and of the Council and the Annex to 
Commission Regulation (EU) No 231/2012 as regards steviol glycosides (E 
960) and rebaudioside M produced via enzyme modification of steviol 
glycosides from Stevia as a sweetener. 
 
Dit voorstel gaat over een aanvraag voor toelating van rebaudioside M geproduceerd 
via een enzymatische modificatie van steviol glycosiden uit Stevia als zoetstof. De 
lidstaten hebben geen bezwaar. Door deze nieuwe vorm van produceren moeten 
ook de specificaties van steviol glycosiden in de wetgeving worden aangepast. 
 
Stemming: In de schriftelijke stemmingsprocedure is het voorstel aangenomen. 
 
 
B.6 Exchange of views and possible opinion of the Committee on a draft 
Commission Implementing Regulation (EU) authorising a change of the 
conditions of use of chia seeds (Salvia hispanica) as a novel food under 
Regulation (EU) 2015/2283 of the European Parliament and of the Council 
and amending Commission Implementing Regulation (EU) 2017/2470. 
 
Deze toelating betreft een Commissie initiatief (dus niet n.a.v. een aanvraag) voor 
het verwijderen van het woord ‘voorverpakt’ uit de categorie ‘voorverpakt chiazaad 
als zodanig’ in de Unielijst naar aanleiding van een vraag van een vereniging voor 
bulkverkoop. Met het schrappen van de vorm voor het op de markt brengen van 
chiazaad als zodanig, wordt geen effect op de menselijke gezondheid verwacht. 
 
Stemming: In de schriftelijke stemmingsprocedure is het voorstel aangenomen. 
 
 



 

 

 

B.7 Exchange of views and possible opinion of the Committee on a draft 
Commission Implementing Regulation (EU) authorising the placing on the 
market of Schizochytrium sp. (WZU477) oil as a novel food under Regulation 
(EU) 2015/2283 of the European Parliament and of the Council, and 
amending Commission Implementing Regulation (EU) 2017/2470. 
 
Dit voorstel betreft een toelating voor het gebruik bij zuigelingen van een olie 
afkomstig van de algenstam ‘Schizochytrium sp. WZU477’. EFSA concludeerde in 
haar rapport (2020) dat olie van deze specifieke stam WZU477 veilig kan worden 
gebruikt in IF/FOF. Na de laatste CAFAB, heeft de Commissie enkele kleine 
wijzigingen aangebracht in het voorstel (niet in Annex). 
 
Stemming: In de schriftelijke stemmingsprocedure is het voorstel aangenomen. 
 
 
B.8 Exchange of views and possible opinion of the Committee on a draft 
Commission Regulation amending Regulation (EC) No 1881/2006 as 
regards maximum levels of ergot sclerotia and ergot alkaloids in certain 
foods. 
 
Die CIE heeft informatie ontvangen van StarchEurope, over vaststelling van een 
hogere ML van 400 ug/kg voor ergot alkaloids in tarwe gluten. Tegen dit voorstel is 
bezwaar gemaakt door twee LS. Er is uiteindelijk ervoor gekozen om de 
voorbereidde toepassing van de lagere MLs voor ergot sclerotia en ergot alkaloids 
uit te stellen met een jaar om zo een grondige beoordeling te kunnen uitvoeren 
voordat een striktere ML gehanteerd gaat worden 
 
Stemming: In de schriftelijke stemmingsprocedure is het voorstel aangenomen. 
 
 
B.9 Exchange of views and possible opinion of the Committee on a draft 
Commission Regulation amending Regulation (EC) No 1881/2006 as 
regards tropane alkaloids in certain foods. 
 
De CIE heeft informatie van de organisatie Tea and Herbal Infusions Europe (THIE) 
ontvangen over de aanwezigheid van tropaanalkaloïden in kruideninfusies van zaden 
van venkel en anijs. Hoewel een verhoging van het voorgestelde niveau werd 
gevraagd voor kruideninfusies van zaden van venkel en anijs, is de CIE van mening 
dat alleen voor kruideninfusies van zaden van anijs een verhoogd ML gepast is. 
 
Stemming: In de schriftelijke stemmingsprocedure is het voorstel aangenomen. 
 
 
 
Den Haag, mei 2021. 


